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مسکن سازی؛  اولویت شهرداری تهران

حمیدرضا صارمی، معاون شهرسازی و معماری شهردار تهران: در تهران باید سالانه ۳۰هزار پروانه صادر شود تا 
شهر از فرسودگی فاصله بگیرد، اما در دوره گذشته به دلیل محدودیت هایی که برای صدور پروانه لحاظ می شد 

مردم با موانعی مواجه بودند. در این دوره  از همه ظرفیت ها برای جبران کمبود مسکن استفاده می شود.

تولید بوژی با خرید تکنولوژی
علیرضا شیخ طاهری، مدیرعامل شرکت واگن سازی  تهران: در داخل کشور، تولید بوژی لوکوموتیو، واگن باری 
و مسافری امکان پذیر است. در تولید بوژی واگن های مترو، صاحب تکنولوژی نیستیم و برای انتقال آن حتما 
باید این تکنولوژی را بخریم و با روش های غیراستاندارد نمی توان بوژی را به صورت مستقل در ایران تولید کرد.

گره ترافیکی یا رونق کسب وکار؟
افتتاح یک فروشگاه بزرگ لوازم خانگی در جنوب شرق تهران، 
مخاطبان زیــادی را در هفته های اخیر به  خــود جلب کرده و 
طی مدت کوتاهی که از افتتاح آن می گذرد، اســتقبال خوبی 
از آن شده اســت.پیش از افتتاح این فروشگاه، اعضای شورای 
شهر هشدارهایی را درباره ترافیکی که این فروشگاه به منطقه 
تزریق می کند، داده بودند. ناصر امانی در آبان  ماه در تذکری به 
شهرداری این را گفت که درست است مردم خوشحال هستند 
که کسب وکار در منطقه شان رونق می گیرد، اما از سوی دیگر 

سبب بروز ترافیک و آسیب های اجتماعی در منطقه می شود.

اما اصل ماجرا چیست؟
 محمد شیری، شهردار منطقه15 به خبرنگار همشهری می گوید: 
با راه اندازی این مجتمع در این محل چند هدف را دنبال کردیم؛ 
هدف اول ساماندهی انبارهای معروف این منطقه بوده که به دلیل 
ناایمن بودن ســاختمان   آن بارها از سوی سازمان آتش نشانی 
تذکر دریافت کــرده بود که با تغییر مالکیــت و راه اندازی این 
فروشگاه در این نقطه، به بهترین نحو ایمن سازی  شد. او افزود: 
قصد داشتیم با این اقدام به منطقه رونق بدهیم و به دنبال رشد 
و توسعه جنوب شــهر تهران بودیم. همچنین در هدفی دیگر 
می خواستیم کسب وکار را در ورودی شرقی تهران توسعه دهیم 
چرا که ورودی غرب تهران آبادتر بــوده که با اجرای این طرح، 

مشکل آن رفع می شود.
شهردار منطقه15 با اشاره به اینکه با راه اندازی این سرای ایرانی 
2هزار شغل ایجاد شده، تصریح کرد: درست است که راه اندازی 
این فروشــگاه ترافیکی را ایجاد کرده، امــا هرجایی از تهران 
می خواهد رونــق بگیرد با حضور مردم اســت و ایجاد ترافیک 
نیز امری طبیعی خواهد بود.  ایــن مجموعه 1200پارکینگ 
دارد که 500پارکینگ دیگر بناســت به آن اضافه شود. شیری 
افزود: حدود 3هفته  است که از افتتاح آن می گذرد و  وضعیت 
ترافیک در صبح و عصر را بررســی کردیم؛  در طول هفته هیچ 
ترافیک جدیدی در منطقه ایجاد نشــده اســت و فقط گاهی 
پنجشنبه عصرها ترافیک افزایش می یابد، اما مشکل اصلی ما 
جمعه بعدازظهر است که ترافیک ســنگین تری را در منطقه 

ایجاد می کند.
او با بیان اینکه یکی از مبادی اصلــی تهران محور امام رضا)ع( 
است و از قبل هم ترافیک سنگین در آن وجود داشته است، گفت: 
هرچند که با راه اندازی سرای ایرانی ترافیک افزوده شده است که 
برخی از آن به دلیل هیجان شهروندان برای دیدن این مجموعه 

است، اما امیدواریم تا یکی، دو ماه آینده این مشکل رفع شود.

سامانه جست وجوی درگذشتگان استان قم را تکمیل کنید
اینکه در استان قم سامانه ای برای جست وجوی درگذشتگان و 
عزیزان افراد راه اندازی شده، بسیار خوب و قابل تقدیر است اما 
مشکل اینجاست که سامانه طراحی شده مربوط به درگذشتگان 
و متوفیان استان قم، تنها اطلاعات متوفیان چند سال گذشته را 
نمایش می دهد و شامل حال درگذشتگان قبل تر از آن نمی شود. 
از مســئولان ذیربط تقاضا داریم تا با تکمیل و پوشــش دهی 

اطلاعات همه متوفیان این استان، مشکل را رفع کنند.
سلطانی از قم

اطراف متروی محمدشهر از نخاله پاکسازی شود
مدت هاست چشم انداز متروی محمدشــهر بسیار زشت شده 
است زیرا انبوه نخاله های ساختمانی پشت ساختمان مترو انباشه 
شده و صحنه بسیار زشتی ایجاد کرده است. از مسئولان تقاضا 
می شود اجازه تخلیه زباله در این مکان را ندهند و ضمنا مکان 

فوق از زباله پاکسازی شود.
سیف از محمدشهر کرج

احداث مرکز درمانی چاف و چمخاله چه شد؟
حدود 4سال پیش دانشــگاه علوم پزشکی گیلان قول احداث و 
راه اندازی یک مرکز درمانی را برای شهرهای چاف و چمخاله در این 
استان داد. شهرداری هم ضمن موافقت با این طرح قطعه زمینی را 
در اختیار این دانشگاه قرار داد و مجوز ساخت این مرکز را هم صادر 
کرد.اما هنوز هیچ خبری از احداث و راه اندازی این مرکز نیست و 
بیماران مجبورند که برای استفاده از کوچک ترین خدمات درمانی 
راهی شهرهای مجاور شوند. ما اهالی این شهرها درخواست داریم 

تا هر چه زودتر این واحد درمانی احداث و راه اندازی شود.
اهالی چاف و چمخاله

استفاده از جوش شیرین در نانوایی ها ممنوع شود
 چند وقت پیش به علت درد و خونریزی به پزشک مراجعه کردم 
و ایشان تشخیص زخم مزمن روده را دادند. برای رفع مشکل دو 
بار جراحی شدم ولی هنوز هم به طور کامل درمان نشده و بهبود 
نیافته ام. از آنجا که هیچ سابقه ای از بیماری های گوارشی نداشتم 
علت را از پزشکم جویا شدم. ایشــان گفتند که این زخم بر اثر 
اســتفاده طولانی مدت از نان هایی ایجاد شده که در پخت آنها 
جوش شیرین به کار رفته است و البته گفتند که اخیرا بیماران 
زیادی با شرایط مشابه من را ویزیت کرده اند. از آنجا که قسمت 
عمده خوراک روزانه ما ایرانیان نان است این موضوع می تواند 
ســلامتی افراد زیادی خصوصا کودکان را به خطر بیندازد و با 
نانوایی های متخلف که از جوش شــیرین اســتفاده می کنند، 

برخورد جدی داشته باشند.
رامندی از تهران

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم فرناز محمدزاده؛ روزنامه نگار

با ســاخت بزرگراهی در منطقه 22، 
2بخش از محله های شمال و جنوب این 
معبر از هم جدا شده بودند و خودرو ها 
باید مسافت زیادی را طی می  کردند 
تا از این سوی بزرگراه به سوی دیگر 

برسند. 
دیروز با افتتاح زیرگذر و ســاخت 
مسیر راستگرد در سمت مقابل آن، از 

راهی که خودرو ها باید طی می کردند، 
21کیلومتر کم شد. 

به گزارش همشهری، روی نقشه های 
شهری بلوار شــهیدعلیمرادی در 
نزدیکــی بزرگراه شــهیدهمدانی 
به پایان می رســد، اما دیــروز در 
هشتادوپنجمین شــنبه های امید 
و افتخار با حضور شــهردار تهران و 
مدیران شهری زیرگذر بلوار کوهک 
و راستگرد گلها به بهره برداری رسید 
و ادامه این خیابان به سمت شمال به 

معابر شهری تهران اضافه شد.

همت ویژه برای تأمین خودروهای برقی
علیرضا زاکانی، شهردار تهران در این مراسم گفت: وعده مدیریت شهری این بود 
که شهر را در مسیر تحول قرار دهد. امسال برگ زرینی در تاریخ شورای شهرداری 
تهران بود که بودجه شهر را به سمت توسعه حمل ونقل عمومی سوق داد و امکان 
هدفگذاری در برخی حوزه ها مانند برقی سازی  را فراهم کرد. بخشی از آلودگی هوا 
وابسته به همین مولفه است. مصرف سوخت فسیلی و شرایط جوی باعث شده 

است که هرسال در فصل زمستان مشکل آلودگی هوا را داشته باشیم. 
یک گره گشایی از این مشــکل کاهش مصرفی سوخت و بخشــی از آن تو سعه 
حمل ونقل برقی اســت. زاکانــی ادامــه داد: در همین جا از دولــت انقلابی و 
وزارتخانه های اقتصاد، کشــور، صمت، نیرو، نفت، سازمان برنامه و بودجه، بانک 
مرکزی و معاون محیط زیســت که همت ویژه ای برای تامین خودروهای برقی 
کردند تا این کار به ظاهر نشدنی انجام شود، تشکر می کنم. در 2سال و 3ماهی که 
در شهرداری هستیم، اتفاقاتی افتاد، ولی کفایت خدمت به مردم را نمی کند. کار 
خوبی که در ساخت متروی پرند انجام شد، آثاری در نقل و انتقال هم استانی های 
عزیز به تهران برجای خواهد گذاشت که شــامل نقل و انتقال ایمن با آرامش و 

آسایش است.
او با اشاره به طرح های در دست اجرا گفت: ۹۸پروژه اصلاح نقاط تقاطعی در دستور 
کار داریم.4،3سال برای اجرای این پروژه ها هدفگذاری کردیم که درصورت انجام، 
مسیر تردد شهروندان را از ۷۸0کیلومتر به 53کیلومتر کاهش می دهد و کاهش 
یک میلیون لیتر مصرف سوخت را به همراه خواهد داشت که معادل ۸درصد مصرف 

سوخت تهران است.

افتتاح یک پروژه عمرانی؛ هرهفته
مهدی صداقتی، سرپرست سازمان مدیریت عمران شــهرداری تهران:  پروژه زیرگذر کوهک از 
مهر1۴۰1 به پیمانکار جدید سپرده شد. این زیرگذر دارای معترضان تأسیساتی زیادی بود که رفع 
شده است. ساخت گالری )تونل( انتقال آب های سطحی به پایین دست هم بخش مهمی از پروژه 
زیرگذر کوهک بود. روند توسعه پروژه های عمرانی شهرداری به خوبی پیش می رود و از امروز تا 

پایان سال می توانیم هر هفته یک پروژه عمرانی را افتتاح کنیم.

سردار اسدالله حاجی زمانی، معاون هماهنگی قرارگاه خاتم الانبیا:  از نیمه دوم سال1۴۰۰ و با همکاری 
شورای ششم تا امروز بیش از 2۶پروژه به قرارگاه خاتم سپرده شده است و حداقل برای 1۰پروژه 
دیگر هم برنامه ریزی شده است  که تا سال آینده به بهره برداری می رسند. آخرین پروژه ای که توسط 
قرارگاه خاتم ساخته شد و به بهره برداری رسید، خط متروی پرند بود که دسترسی ساکنان آن را به 

شبکه متروی تهران فراهم کرد.

مکث


